
 

 

SKUPŠINA-Odbor za financije i proračun 
Pazin, Dršćevka 3 
Tel: 052/351-667, Fax: 052/351-686 
KLASA: 021-04/20-07/28 
URBROJ: 2163/1-01/3-20-02 
Pazin, 09. prosinca 2020. 
 

ZAPISNIK 
 

sa 23. sjednice Odbora za financije i proračun Istarske županije održane dana 09. prosinca 
2020. godine s početkom u 10,00 sati putem online – video konferencije. 
 
Konstatira se da su sjednici nazočni: predsjednik Odbora Tedi Chiavalon, te članovi Aleksa 
Vale, Vili Rosanda,  Marija Kadoić Balaško i Alen Visković.  
 
Osim članova Odbora sjednici prisustvuju: pomoćnica pročelnice Upravnog odjela za proračun 
i financije Barbara Škreblin-Borovčak, pročelnik Upravnog odjela za kulturu i zavičajnost 
Vladimir Torbica, pročelnica Upravnog odjela za obrazovanje, sport i tehničku kulturu Patricia 
Percan, pročelnik Upravnog odjela za poljoprivredu, šumarstvo, lovstvo, ribarstvo i vodno 
gospodarstvo Ezio Pinzan, pomoćnica pročelnice Upravnog odjela za zdravstvo i socijalnu 
skrb Davorka Maras-Tkačuk, službenik koji privremeno obavlja poslove pročelnika Upravnog 
odjela za održivi razvoj Mirko Radolović, pročelnica Upravnog odjela za turizam Istarske 
županije Nada Prodan Mraković, ravnatelj Županijske uprave za ceste IŽ Robi Zgrablić i Melita 
Ferenčić, pomoćnica pročelnice Stručne službe Skupštine Istarske Županije. 
 
Sjednicu otvara predsjednik Odbora Tedi Chiavalon, pozdravlja prisutne i konstatira kvorum.  
Uz napomenu kako predlaže zamjenu redoslijeda točaka  8. i 9. dnevnog reda koji je ranije 
poslan vijećnicima. Stoga, predlaže sljedeći 
 

DNEVNI RED 

 
1.  

a) Proračun Istarske županije za 2021. godinu i projekcije za 2022. i 2023. godinu 
b) Prijedlog Odluke o izvršavanju Proračuna Istarske županije za 2021. godinu 
c) Prijedlog Odluke o sukcesivnom pokriću manjka iz prethodnih razdoblja planiranih 

u Proračunu Istarske županije za 2021. godinu i projekcija 2022 i 2023. godinu 
2. Prijedlog Programa javnih potreba u kulturi Istarske županije za 2021. godinu 
3. Prijedlog Programa javnih potreba u tehničkoj kulturi Istarske županije za 2021. godinu 
4. Prijedlog Programa javnih potreba u školskom sportu Istarske županije za 2021. 

godinu 
5. Prijedlog Programa javnih potreba u sportu Istarske županije za 2021. godinu 
6. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Operativnog plana aktivnosti Plana za zdravlje i 

socijalno blagostanje Istarske županije za 2021. godinu 

7. Prijedlog Odluke o raspoređivanju sredstava za redovito financiranje političkih 
stranaka iz Proračuna Istarske županije za 2021. godinu, odnosno do raspuštanja 
aktualnog saziva Skupštine 



                                                             
 

8. Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na prijedlog Drugih izmjena i dopuna 
Financijskog plana ŽUC-a za 2020. godinu 

9. Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na prijedlog Financijskog plana ŽUC-a za 
2021. godinu 

10. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Programa održavanja Sustava javnog navodnjavanja 
Valtura za 2021. godinu 

11. Prijedlog Odluke o visini turističke pristojbe po osobi i noćenju i visini godišnjeg 
paušalnog iznosa turističke pristojbe za općine i gradove na području Istarske županije 
za 2022. godinu 

12. Razno. 
 
 
Jednoglasno se usvaja predloženi dnevni red.  
 
 

Ad-1. 
a) Proračun Istarske županije za 2021. godinu i projekcije za 2022. i 2023. 

godinu 
b) Prijedlog Odluke o izvršavanju Proračuna Istarske županije za 2021. godinu 
c) Prijedlog Odluke o sukcesivnom pokriću manjka iz prethodnih razdoblja 

planiranih u Proračunu Istarske županije za 2021. godinu i projekcija 2022 i 
2023. godinu 

 
 
Barbara Škreblin Borovčak, pročelnica Upravnog odjela za proračun i financije obrazlaže 
predmetne točke.  
 

Navodi koji su amandmani podneseni nakon prvog čitanja Proračuna Istarske županije za 
2021. godinu te koji su od navedenih amandmana i usvojeni.  
 

Između ostalog govori kako je sveukupno zaprimljeno 14 amandmana od strane 3 kluba 
vijećnika, IDS-HNS-ISU-HSLS i Zeleni, Kluba HDZ-a i Kluba SDP.a. Prihvaćeno je 6 
amandmana, a njihov zbroj iznosi 1.156.000 kuna.  
 

Predlagač, odnosno Župan, je predao amandman za povećanjem iznosa sredstava za Zavod 
za hitnu medicinu za 100 000 kuna zbog usklađivanja s realnim troškovima.  
 

Alen Visković govori kako ga zanima procjena iznosa manjka Opće bolnice Pula od 
186.000.000 kuna. Prema tablici godišnje ostvaruju oko 20 milijuna kuna manjka. Pita kada i 
kako je nastao manjak od preko 100 milijuna kuna.   
 

Tedi Chiavalon preporučuje da se konzultira materijal prezentiran na Skupštini Istarske 
županije prije 2 – 3 godine gdje je ta tematika detaljno analizirana i  obrazložena.  
 

Melita Ferenčić se obvezuje da će pronaći i dostaviti navedene materijale Alenu Viskoviću.  
 

Nakon rasprave Odbor za financije i proračun JEDNOGLASNO donosi  
 

 
 



                                                             
 

ZAKLJUČAK 
 

Podržavaju se:  
 

a) Proračun Istarske županije za 2021. godinu i projekcije za 2022. i 2023. godinu 
b) Prijedlog Odluke o izvršavanju Proračuna Istarske županije za 2021. godinu 
c) Prijedlog Odluke o sukcesivnom pokriću manjka iz prethodnih razdoblja planiranih 

u Proračunu Istarske županije za 2021. godinu i projekcija 2022 i 2023. godinu 
 
te se predlaže Skupštini Istarske županije da iste prihvati u predloženom tekstu. 
 

 
Ad-2. 

Prijedlog Programa javnih potreba u kulturi Istarske županije za 2021. godinu 
 
Vladimir Torbica, pročelnik Upravnog odjela za kulturu i zavičajnost obrazlaže predmetnu 
točku. 
Između ostalog navodi kako je Program javnih potreba temeljen na Javnom pozivu 
objavljenom 01. srpnja koji je trajao do 30. srpnja 2020. godine. Ovaj, prvi dio javnog poziva 
namijenjen je samostalnim umjetnicima i drugim fizičkim osobama, ustanovama u kulturi 
izuzev privatnih ustanova i trgovačkim društvima s područja Istarske županije. Zbog Uredbe 
Vlade Republike Hrvatske donesene 2015. godine izvan ovog poziva ostale su udruge. Njima 
će biti namijenjen Drugi javni poziv koji će biti raspisan najkasnije do 31. siječnja 2020. godine. 
Napominje kako je na raspisani natječaj pristiglo 153 prijava od kojih je 149 bilo potpuno, a 
četiri su bile nepotpune.  
Za prvi javni poziv predvidjeli su 1.777.000 kuna, a za podjelu udrugama još dodatnih 
2.106.000 kuna.  
 
Alen Visković postavlja pitanje vezano uz projekt Putevima vode. Zanima ga da li zna kakva 
je situacija s tim projektom.  
 
Vladimir Torbica odgovara kako se je predlagatelj projekta javio nakon proteka predviđenog 
roka.  Podnositelj može ponovno poslati zahtjev u sljedećoj proračunskoj godini.  
 
Nakon rasprave Odbor za financije i proračun JEDNOGLASNO donosi 
 

ZAKLJUČAK 
 

Podržava se Prijedlog Programa javnih potreba u kulturi Istarske županije za 2021. godinu te 
se predlaže Skupštini Istarske županije da isti prihvati u predloženom tekstu. 
 

 
Ad-3. 

Prijedlog Programa javnih potreba u tehničkoj kulturi Istarske županije za 2021. 
godinu 

 
Patricia Percan, pročelnica Upravnog odjela za obrazovanje, sport i tehničku kulturu obrazlaže 
predmetnu točku. 
Između ostalog navodi kako ukupan iznos sredstava iz Programa javnih potreba u tehničkoj 
kulturi Istarske županije za 2021. godinu smanjen zbog epidemije uzrokovane virusom Covid 
– 19 te iznosi 517 000 kuna. Od značajnijih sredstava izdvaja 140 850 kuna koje se odnose 



                                                             
 

na rad Zajednice tehničke kulture Istarske županije i Grada Pule, 125 700 kuna koje se odnose 
na Zvjezdarnicu Višnjan, te 92 200 kuna za Savez udruga inovatora Istarske županije.  
 
Tedi Chiavalon postavlja pitanje za koliko su sredstva smanjena i jesu li linearno smanjena 
svima. 
 
Patricia Percan odgovara kako su smanjena za otprilike 100 000 kuna te su smanjena svima.  
 
Tedi Chiavalon postavlja pitanje da li se Zvjezdarnica Višnjan financira samo s ove ili još neke 
pozicije.  
 
Patricia Percan odgovara kako se Zvjezdarnica, što se Istarske županije tiče financira samo s 
te pozicije ali osim Županije ima još i dodatne izvore financiranja. S gospodinom Korlevićem 
lijepo surađuju te je proteklih godina došlo do povećanja iznosa sredstava za financiranje 
Zvjezdarnice.  
 
Alen Visković postavlja pitanje po kojem se modelu raspoređuju financijska sredstva?  
 
Patricija Percan odgovara kako udruge podnose svoje zahtjeve i onda na temelju pravilnika 
povjerenstvo dodjeljuje sredstva. Slično kao i kod kulture.  
 
 
Odbor za financije i proračun JEDNOGLASNO donosi 

 
ZAKLJUČAK 

 
Podržava se Prijedlog Programa javnih potreba u tehničkoj kulturi Istarske županije za 2021. 
godinu te se predlaže Skupštini Istarske županije da isti prihvati u predloženom tekstu. 
 
 

Ad-4. 
Prijedlog Programa javnih potreba u školskom sportu Istarske županije za 2021. 

godinu 
 

Patricia Percan obrazlaže predmetnu točku. 
 
Između ostalog govori kako cjelokupni iznos sredstava namijenjenih školskom sportu iznosi 
510 000 kuna.  
 
Bez rasprave Odbor za financije i proračun JEDNOGLASNO donosi 
 

ZAKLJUČAK 
 

Podržava se Prijedlog Programa javnih potreba u školskom sportu Istarske županije za 2021. 
godinu te se predlaže Skupštini Istarske županije da istu prihvati u predloženom tekstu. 

 
 

Ad-5. 
Prijedlog Programa javnih potreba u sportu Istarske županije za 2021. godinu 

 
Patricia Percan obrazlaže predmetnu točku.  
 



                                                             
 

Ističe kako cjelokupni iznos sredstava Programa javnih potreba u sportu Istarske županije za 
2021. godinu iznosi 2,1 milijun kuna.  
 
Alen Visković postavlja pitanje tko se sve može prijaviti na poziv.  
 
Patricia Percan odgovara kako se mogu prijaviti svi oni klubovi koji su članovi Sportske 
zajednice Istarske županije. Nakon prijave osniva se povjerenstvo koje prema pravilnicima 
dodjeljuje sredstva.  
 
Alen Visković postavlja pitanje da li se je još uvijek moguće prijaviti na poziv. 
 
Patricija Percan odgovara kako su protekli rokovi za prijavu za 2021. godinu. Napominje kako 
svi klubovi i sportske zajednice dobivaju obavijest u trenutku otvaranja natječaja.  
 
Alen Visković postavlja pitanje gdje može saznati tko je za 2021. godinu dobio navedena 
novčana sredstva. 
 
Patricija Pecan odgovara kako se to može saznati preko tajnika Sportske zajednice. 
 
Nakon rasprave Odbor za financije i proračun JEDNOGLASNO donosi 
 

ZAKLJUČAK 
 

Podržava se Prijedlog Programa javnih potreba u sportu Istarske županije za 2021. godinu te 
se predlaže Skupštini Istarske županije da isti prihvati u predloženom tekstu. 
 

 
Ad-6. 

Prijedlog Odluke o prihvaćanju Operativnog plana aktivnosti Plana za zdravlje i 
socijalno blagostanje Istarske županije za 2021. godinu 

 
Davorka Maras-Tkačuk, pročelnica Upravnog odjela za zdravstvo i socijalnu skrb  obrazlaže 
predmetnu točku. 
 
Bez rasprave Odbor za financije i proračun JEDNOGLASNO donosi 

 
 

ZAKLJUČAK 
 

Podržava se Prijedlog Odluke o prihvaćanju Operativnog plana aktivnosti Plana za zdravlje i 
socijalno blagostanje Istarske županije za 2021. godinu te se predlaže Skupštini Istarske 
županije da isti prihvati u predloženom tekstu. 
 
 

Ad-7. 
Prijedlog Odluke o raspoređivanju sredstava za redovito financiranje političkih 

stranaka iz Proračuna Istarske županije za 2021. godinu, odnosno do raspuštanja 
aktualnog saziva Skupštine 

Melita Ferenčić obrazlaže predmetnu točku. 
 
Odbor za financije i proračun bez rasprave JEDNOGLASNO donosi 
 



                                                             
 

ZAKLJUČAK 
 

Podržava se Prijedlog Odluke o raspoređivanju sredstava za redovito financiranje političkih 
stranaka iz Proračuna Istarske županije za 2021. godinu, odnosno do raspuštanja aktualnog 
saziva Skupštine te se predlaže Skupštini Istarske županije da isti prihvati u predloženom 
tekstu. 
 

Ad-8. 
Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na prijedlog Drugih izmjena i dopuna 

Financijskog plana ŽUC-a za 2020. godinu 
 

 
Robi Zgrablić, ravnatelj Županijske uprave za ceste Istarske županije obrazlaže predmetnu 
točku. 
 
Alen Visković postavlja pitanje hoće li s obzirom na smanjenje novčanih sredstava za 
održavanje cesta njihovo održavanje biti kvalitetno odrađeno?  
 
Robi Zgrablić odgovara kako je za redovno održavanje cesta predviđen jednak iznos 
sredstava, a rebalansom je smanjen iznos za izvanredno održavanje. Radi se o dionicama 
planiranim za sanaciju. One dionice koje nisu uspjele dobiti sredstva za sanaciju ove godine 
pokušati će se sanirati u sljedećem proračunskom razdoblju.  
 
 
Odbor za financije i proračun JEDNOGLASNO donosi 
 

ZAKLJUČAK 
 

Podržava se Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na prijedlog Drugih izmjena i dopuna 
Financijskog plana ŽUC-a za 2020. godinu te se predlaže Skupštini Istarske županije da isti 
prihvati u predloženom tekstu. 

 
 

Ad-9. 
Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na prijedlog Financijskog plana ŽUC-a za 

2021. godinu 
 

Robi Zgrablić, ravnatelj Županijske uprave za ceste Istarske županije obrazlaže predmetnu 
točku. 
Odbor za financije i proračun bez rasprave JEDNOGLASNO donosi 
 

ZAKLJUČAK 
 
Podržava se Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na prijedlog Financijskog plana ŽUC-
a za 2021. godinu te se predlaže Skupštini Istarske županije da istu prihvati u predloženom 
tekstu 

Ad-10. 
Prijedlog Odluke o prihvaćanju Programa održavanja Sustava javnog navodnjavanja 

Valtura za 2021. godinu 
 

Ezio Pinzan, pročelnik Upravnog odjela za poljoprivredu, šumarstvo, lovstvo, ribarstvo i 
vodno gospodarstvo obrazlaže predmetnu točku.  



                                                             
 

 
Odbor za financije i proračun bez rasprave JEDNOGLASNO donosi 
 

 
ZAKLJUČAK 

 
Podržava se Prijedlog Odluke o prihvaćanju Programa održavanja Sustava javnog 
navodnjavanja Valtura za 2021. godinu te se predlaže Skupštini Istarske županije da isti 
prihvati u predloženom tekstu. 
 

  Ad-11.  
Prijedlog Odluke o visini turističke pristojbe po osobi i noćenju i visini godišnjeg 

       paušalnog iznosa turističke pristojbe za općine i gradove na području Istarske 
županije za 2022. godinu 

 
 

Nada Prodan Mraković, pročelnica Upravnog odjela za turizam Istarske županije obrazlaže 
predmetnu točku.  
 
Odbor za financije i proračun bez rasprave JEDNOGLASNO donosi 
 

 
ZAKLJUČAK 

 
Podržava se Prijedlog Odluke o visini turističke pristojbe po osobi i noćenju i visini godišnjeg 
paušalnog iznosa turističke pristojbe za općine i gradove na području Istarske županije za 
2022. godinu te se predlaže Skupštini Istarske županije da isti prihvati u predloženom tekstu. 
 
 

Ad-12  
Razno 

 
Tedi Chiavalon pita vijećnike imaju li prijedloga za točku razno te kako nemaju zahvaljuje 
svima na sudjelovanju, sugestijama i pitanjima.  
 

 
Završeno u 10:57 
 
Zapisnik vodila 
 
Andrea Jelovčić      

Predsjednik 
 

Tedi Chiavalon 
 
 


